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PROTOKÓŁ Nr  26/2017 
z posiedzenia Komisji Budżetowej   

w dniu 14 czerwca 2017 r. 
pod przewodnictwem Przewodniczącego Komisji –  

Pana Jana Filasa 
 
 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1000. 
 
Obecni według załączonych list obecności. 

 
Pan Jan Filas - Przewodniczący obrad – 

Dokonał otwarcia posiedzenia Komisji, stwierdził prawomocność obrad, powitał 
wszystkich przybyłych na dzisiejsze spotkanie. Następnie odczytał planowany porządek 
obrad: 
 1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 
 3. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok: 
- zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 r. 
- zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym gminy Skoroszyce za 2016 r. 
- zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego, 
- zapoznanie z opinią RIO o sprawozdaniu, 
- zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium oraz 
opinią RIO o wniosku. 
- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2016 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Skoroszyce. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 
kolejnych 3 lat. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębu Czarnolas oraz części obrębu Mroczkowa. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębu Chróścina. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębu Stary Grodków. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
 
Radni zaakceptowali porządek obrad. 
 

Punkt  1. 
 
 
p. Skarbnik wyjaśniła zmiany dotyczące wieloletniej prognozy finansowej takie jak:  
pozycja dochody ogółem stanowi o zmniejszeniu budżetu po stronie dochodów o kwotę  
528 205,68 zł. Wzrost dochodów odnotowano w kategorii subwencja oświatowa o kwotę  



 2 

85 935, 00 zł, pozycja dotacyjna o kwotę 362 807,32 zł, która głównie dotyczy dotacji na 
zadania z zakresu administracji rządowej jakimi są : środki na zwrot podatku akcyzowego 
zwrotnego w cenie  oleju napędowego przeznaczonego do celów rolnych, podatkach              
i opłatach o kwotę 5 602, 00 zł. W kategorii dochodów majątkowych odnotowano 
zmniejszenie aż o 981 348,00 zł. O kwotę 1 017 998,00 zł uległa pozycja planistyczna, którą 
mieliśmy otrzymać z programu ”Program gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 
lata 2016-2019” jednakże ostatecznie jej nie otrzymaliśmy. Nie uległy zmianom pozycje 
planistyczne przychodów i rozchodów, które wymuszają wprowadzenie zmian w WPF. 
Podsumowując oceną kształtu zmian poszczególnie prezentowanych parametrów można 
uznać jako dobrą. 
 
Nie było pytań. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
 

Punkt  2. 
 
 
p. Skarbnik przedstawiła projekt podjęcia uchwały w sprawie zmiany w uchwale 
budżetowej na 2017 rok, który głównie dotyczy zwiększenia budżetu na dotacje celowe 
własnych zadań bieżących, dotację z zakresu administracji rządowej, wydatków ze 
sprzedaży składników majątkowych, subwencji ogólnej i rozliczenia NW. Zmniejszenia 
budżetu, które nastąpiło w związku udziałów w PIT, dotacji celowych zadań z zakresu 
administracji rządowej, zadań własnych i zmniejszenia dotacji celowej na budowę dróg. 
 
Nie było pytań. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
 
 

 
 

Punkt  3. 
 
p. Skarbnik przedstawiła sprawozdanie w liczbach. Dochody budżetowe zaplanowane na 
2016 rok zostały wykonane w 100% i wyniosły 20 519 006,86 zł. Wydatki budżetowe 
zostały wykonane w 92,7% i wyniosły 19 336 601,58 zł. przedstawiła krótko sprawozdania 
finansowe oraz informację o stanie mienia.  
 
 

 
Punkt  4. 

 
 
p. Wójt  weszła w szczegóły wyjaśniając komisji sprawę udzielenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność gminy. Nieruchomość, która jest położona na ul. Łąkowej ma być wydzierżawiona 
przez operatora sieci komórkowej PLAY na okres 10 lat. Operator ma zamiar wybudować 
masz bazowy, który miejmy nadzieję sukcesywnie zwiększy zasięg potencjalnym odbiorcą. 
 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę   
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Punkt  5. 
 

Projekt uchwały Nr XXXI/ 2017 w sprawie przedłużenia dalszej dzierżawy o kolejne trzy 
lata został pozytywnie zaopiniowany. 
 
 

Punkt  6. 
 
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
obrębu Czarnolas oraz części obrębu Mroczkowa- uchwałę Nr XXXI/ /2017  Radni 
zaopiniowali pozytywnie. 
 
p. Klimas dodała, że kiedy planuje się zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego, to mieszkańcy nie interesują się tym, sądząc, że to ich nie dotyczy do 
problemu dochodzi wówczas wtedy, kiedy chcą coś zmienić, a okazuję się, że może to być  
już niemożliwe.  
 
p. Wójt  dlatego bardzo proszę uświadamiajmy naszym mieszkańców, żeby się bardziej 
interesowali tym co się wokół nich dzieje, bo nigdy nie wiadomo co będzie w przyszłości 
właśnie kwestii zagospodarowania terenu. 
 

Punkt  7,8. 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
obrębu Chróścina, oraz miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
obrębu Stary Grodków, uchwałę Nr XXXI/ /2017  i Nr XXXI/ /2017  zaopiniowana przez 
Radę Gminy pozytywnie. 

 
Punkt  9. 

 
p. Wójt korzystając z okazji naszych wspólnych obrad, pragnę serdecznie zaprosić całą 
komisję na uroczystość zorganizowaną po raz pierwszy dla mieszkańców Gminy 
Skoroszyce pochodzenia kresowego, która odbędzie się 2 lipca o godzinie 9:45. Początkiem 
uroczystość będzie msza w kościele  św. Jadwigi w Skoroszycach, następnie przejdziemy 
pod pomnik, złożymy kwiaty i udamy się do pawilonu sportowego gdzie w dalszej części 
będziemy mile spędzać Niedzielne popołudnie. Bardzo serdecznie Państwa zapraszam. 

 
 
 
Wobec wyczerpania porządku przewodniczący zamknął  posiedzenie Komisji 
Budżetowej. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                 Przewodniczący obrad 
 

/-/ Malwina Kraus          /-/ Jan Filas   
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